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Styrelsen 

• Styrelsen ska stötta sektionernas arbete genom att bland annat förmedla information 
om utbildningar och andra resurser tillgängliga genom SISU. Styrelsen ska vara 
behjälpliga vid ansökan om medel för sektionernas verksamhet och bland annat söka 
medel från RF-SISU för återstart av föreningens aktiviteter. Ett ledord är att det ska 
vara enkelt att engagera sig i föreningen. 

• Styrelsen ska tillsammans med sektionerna verka för att öka antalet LOK-
stödsberättigade aktiviteter i föreningen. 

• Styrelsen ska under året fortsätta se över vilken information som kommuniceras 
både inom föreningen och utåt. Exempelvis uppdatera anslagstavlan vid klubbstugan, 
ta fram ett informationsblad om föreningen samt se över möjligheten att ha ett 
medlemskort. Det ska vara tydligt vad det innebär att vara medlem i Nysätra IF, vilka 
aktiviteter i erbjuder och vilka värderingar vi står för. 

• Styrelsen ska fortsätta arbetet med att tydliggöra roller och ansvar inom föreningen 
exempelvis genom att fortsätta att skapa årshjul för styrelsens och sektionernas 
arbete. 

• Styrelsen ska fortsätta arbetet med att upprätta ett fungerande medlemsregister. 
• Styrelsen ska under året driva projektet Trygg idrott, ett arbete för att säkerställa att 

verksamheten är trygg och säker för alla inblandade. Ledare och funktionärer i 
föreningen ska erbjudas Trygga möten-utbildning. Handlingsplan för att motverka 
kränkningar, trakasserier och övergrepp i verksamheten ska tas fram, ett viktigt 
arbete och ett åtagande till följd av ett sponsorsbidrag från Länsförsäkringar 
Västerbotten. 

• Styrelsen ska skola in nya styrelsemedlemmar. 
• Styrelsen ansvarar för att under året arrangera en aktivitet för uppskattning av 

ideella. 
• Styrelsen ska fortsätta att driva föreningens engagemang och samarbete med 

handlarna i Ånäset. I samband med handlardagarna arrangerar vi hamburgergrillning 
och bollrace. Och vi fortsätter att utveckla föreningens engagemang under 
Skyltsöndan och eventuella andra evenemang på orten under året. 

• Styrelsen fortsätter att se över andra nya sätt att samla in pengar till föreningen 
exempelvis genom att vara funktionärer på Rally-VM. 

• Styrelsen ska planera och genomföra föreningens årsmöte. 
 
 
Motionssektionen 

• Motionssektionen vill under 2022 fortsatt möjliggöra för nya aktiviteter att starta 
upp. Fokus barn och ungdomsverksamhet och främja utomhusaktiviteter.  

• Att erbjuda ledare för aktiviteter möjlighet till utbildning som ledare inom sin 
aktivitet.    



• Skola in nya sektionsmedlemmar i sektionen. 
• Upplägget kring motionslådor fortsätter likt tidigare år. 
• Fortsätter dialog med ledare för olika träningsformer under året. 
• Motionssektionen ämnar för femte året i rad att samordna möjligheten till att 

motionera med Naturpasset. 
 
Skidsektionen 

• Anordna skidskola i samarbete med Nybyskolan. 
• Arrangera marschallopp och vintercafé 
• Se över behovet och komplettera med nya skyltar för längdskidspåren 
• Köpa in fler låneutrustningar 
• Arrangera skridskodisco 

 
Discgolfsektionen 

Inför kommande säsong kommer fokuset att ligga på: 
• Att förbättra utkasten på den befintliga niohåls slingan 
• Flytta korgen på hål 5 så den inte är i vägen för skidspåret om det behöver breddas 
• Se över möjligheten att utöka banan med fler hål. 

 
Vi hoppas också kunna erbjuda tillfällen för discgolfare att träffas och spela banan 
tillsammans. Möjlighet att träffa andra som gillar sporten samtidigt som tillfälle ges för ett 
litet inslag av tävling.  
 
Basketsektionen 

• Genomföra prova-på-basket aktiviteter 
 
Bingosektionen 

• Har tänkt att köra i gång andra veckan i juni. 
• Ha försäljning av fika och korv. 
• Arbeta för att hitta fler utropare. 
• Fortsätta arbeta för ett fungerande system för kontrollanter. 
• Tillsammans med styrelsen se över rutinen för pengahantering. 

 
 
Anläggningsgruppen 

• Vi fortsätter med arbetsuppgifterna i vårt årshjul. 
• Planer på två arbetsdagar för anläggningens inomhus- och utomhusmiljö, bland 

annat olika förbättringar av elljusspåret. 
• Ingå avtal angående samnyttjande av skoter. 
• Fortsätta processen med energirådgivningen för att kunna ansöka om medel för att 

byta ut elljusspårets lampor till LED. 
 
 
 


